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sENAToR
RZECZY P OSPOLITEJ PO LS Kl EJ

Leszek piechota

Katowice, dnia 15 czerwca 2011 r,

Szanowny Pan
Marek Haber
podsekretaz stanu
Ministerstwo zdrowia

Szanowny Panie Ministze,

zgodnie z ustaleniami, jakie przyjęliśmy, rozmawiając na posiedzeniu

senackiej Komisji Zdrowia w dniu 14.06,2011r., proszę o odpowiedź

na interesujące mnie pytanie:

z czego wynika tak znacznadyspropoĘa w ilości chorych oczekujących

na operacje zaćmy między województwami śląskim i mazowieckim w stosunku

do ponoszonych nakładów na powyzsze zabiegi w ww. wojewodztwach z uwagi

na porownywalną ilość mieszkańcow?
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Biuro Senatora RP Leszka Piem


